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Interpellation Sverigedemokraterna Örebro län  

 

 

Patientens resa i vården 

 
Till: Ordförande i Hälso-och sjukvårdsnämnden Karin Sundin 
 

 

Medan vissa patienter har svårt att få tillgång till den vård de behöver, bollas andra runt med ändlösa 

läkarbesök, undersökningar och röntgen utan att få hjälp för åkomman de söker för. Så kan ju hända 

ifall man inte kan konstatera var sjukdomen/tillståndet härrör ifrån, men vid konstaterad 

sjukdomsbild med reella problem för patienten verkar det förunderligt att vården lägger så mycket 

tid och så många vårdbesök utan att åtgärda själva problemet. 

Hur mycket resurser ska en patient behöva ta upp för att få hjälp? För att inte tala om all förlorad 

arbetstid för att åka runt på alla dessa vårdbesök, och därmed även förlorade skatteintäkter om man 

ska dra det ännu längre.  

Ett reellt exempel; en patient som för sexton år sedan besökte sin lokala vårdcentral och fick 

konstaterat bråck, fick remiss till Capio och sen operation = problemet löst, har idag haft nio olika 

besök och vårdkontakter med olika vårdinstanser i länet och har ändå inte fått hjälp. Själva 

sjukdomsbilden är konstaterad, ändå hänvisas patienten bara runt till olika nivåer inom vården och 

till olika ställen i länet. 

Tillgängligheten verkar vara god i vissa fall, men att bli bollad runt i organisationen utan att någon tar 

hand om själva problemet, ska det verkligen vara så? Vilket slöseri med resurser. 

 

Därför frågar Sverigedemokraterna Örebro län 

Hur kan det ovan beskrivna förekomma i vår organisation och vad beror det på? 

 

Vad är det som hänt på dessa sexton år eftersom det är så stor skillnad på behandlingen av 

samma patient med samma sjukdomsbild nu som då? 
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